

No. 39574. Multilateral

UNITED NATIONS CONVENTION AGAINST TRANSNATIONAL ORGANIZED CRIME. NEW YORK, 15 NOVEMBER 2000 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2225, I-39574.*]

PROTOCOL AGAINST THE SMUGGLING OF MIGRANTS BY LAND, SEA AND AIR, SUPPLEMENTING THE UNITED NATIONS CONVENTION AGAINST TRANSNATIONAL ORGANIZED CRIME. NEW YORK, 15 NOVEMBER 2000 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2241, A-39574.*]

*TERRITORIAL APPLICATION IN RESPECT OF CURAÇAO**

Netherlands (Kingdom of the)

Notification deposited with the Secretary-General of the United Nations: 13 June 2024

Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 13 June 2024

**No UNTS volume number has yet been determined for this record.*

N° 39574. Multilatéral

CONVENTION DES NATIONS UNIES CONTRE LA CRIMINALITÉ TRANSNATIONALE ORGANISÉE. NEW YORK, 15 NOVEMBRE 2000 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2225, I-39574.*]

PROTOCOLE CONTRE LE TRAFIC ILLICITE DE MIGRANTS PAR TERRE, AIR ET MER, ADDITIONNEL À LA CONVENTION DES NATIONS UNIES CONTRE LA CRIMINALITÉ TRANSNATIONALE ORGANISÉE. NEW YORK, 15 NOVEMBRE 2000 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2241, A-39574.*]

APPLICATION TERRITORIALE À L'ÉGARD DE CURAÇAO

Pays-Bas (Royaume des)

Dépôt de la notification auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 13 juin 2024

Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 13 juin 2024

**Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établie pour ce dossier.*